

香港中文大學
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
註冊及考試組
Registration and Examinations Section

最後修業學期
Final Term

修讀暑期課程申請表
(最後修業學期全日制本科生適用)
Application Form for Enrolling Summer Session
(applicable to Full-time Final Term Undergraduates)

注意：由於下學期畢業之評核工作將於六月份進行，將於2024-25下學期畢業之學生如須修讀暑期課程科目，必須事先獲得學生所屬主修學系/課程批准。

Note: Since graduating students taking summer courses will affect the graduation assessment to be conducted in June 2025, graduating students in 2nd term 2024-25 shall seek prior permission from the major department/programme if they wish take course(s) in University Summer Session or CUHK International Summer School.

姓名：(英文) _____ (中文) _____ 學號： _____
Name: (in English) _____ (in Chinese) _____ Student I.D. No.: _____

主修/課程： _____ 課程編碼 _____
Major/Programme: _____ (Programme Code: _____)

聯絡電話： _____
Contact Tel. No.: _____

#本人擬修讀 _____ 學分之暑期課程科目，及知悉本人之畢業評核結果將延至8月中旬或以後才公佈，並明白在符合所有畢業條件後，學位將於2025年10月15日頒授。

I intend to take _____ units of summer course(s) and acknowledge that the announcement of my graduation results will be deferred to mid-August or after, and that the degree will be conferred on 15 October 2025, subject to fulfillment of all graduation requirements.

申請原因：
Reason(s) for application:

- ☐ 以符合畢業規定之
to make up graduation requirements of _____
- ☐ 其他
Others: _____

學生簽署： _____ 日期： _____
Signature of Student : _____ Date : _____

學生須按註冊及考試組公佈之選課/改選辦理加/退選有關科目。

Students should follow the prescribed procedures announced by the Registration and Examinations Section to add/drop Summer Courses.

Approval by Major Department/Programme

I *approve / do not approve the student's application.

Signature of Dept. Chairman/Programme Co-ordinator

Date

* Please delete as appropriate.